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2012D41826 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Defensie heeft een aantal vragen voorgelegd 
aan de minister van Defensie over de brief van 16 mei 2012 inzake de 
aanbieding van het jaarverslag van de Inspectie Militaire Gezondheidszorg 
(IMG) over 2011 (Kamerstukken II, 2011/12, 33 000-X, nr. 85). 

De fungerend voorzitter van de commissie,
De Rouwe 

De adjunct-griffier van de commissie,
Dekker 
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Nr Vraag 
1 Kunt u toelichten hoe lang personeel maximaal zal moeten 

reizen om zowel een gezondheidscentrum als een tandheelkun-
dig centrum te bereiken, gezien het feit dat circa 50% van de 
gezondheidscentra en een nog groter percentage van de 
tandheelkundige centra zullen sluiten? 

2 Hoeveel medische klachten worden verwacht naar aanleiding 
van de reorganisatie? Wordt hier rekening mee gehouden in de 
strategie en kostenberekening? 

3 Kunt u een opsomming geven van activiteiten die ondernomen 
worden om het functioneren van medische zorgteams (MZT’s) 
en sociaal medische revalidatie (SMR) te optimaliseren? 

4 Hoe en wanneer wordt de ketenregie bij individueel uitgezonde-
nen en repatriëring van gewonden en hun vervolgbehandelin-
g(en) in Nederland verbeterd? 

5 Kunt u toelichten waarom de meldkamer Marinehaven zo 
spoedig mogelijk gemoderniseerd dient te worden en wat er 
precies gemoderniseerd moet worden? 

6 Kunt u toelichten waarom de continuïteit van zorg in het 
gezondheidscentrum Wezep als kritisch kan worden 
beschouwd? 

7 Kunt u toelichten welke van de bijzondere aandachtspunten die 
in hoofdstuk 5 per krijgsmachtonderdeel zijn benoemd, 
inmiddels zijn opgelost of op korte termijn (lees: binnen een half 
jaar) zullen worden opgelost en welke aandachtspunten 
vooralsnog niet zullen worden aangepakt? Kunt u toelichten 
waarom deze nog niet worden aangepakt? 

8 In het gezondheidscentrum Brunssum moet een aantal 
infrastructurele aanpassingen worden verricht. Kunt u toelichten 
hoe lang dit centrum reeds op deze locatie gehuisvest is? En 
waarom zijn deze aandachtspunten niet eerder aangepast? 

9 Kunt u toelichten hoe het kan dat de praktijkruimten van 
tandheelkundige voorzieningen Garderen niet voldeden aan de 
te stellen eisen ten aanzien van licht, hygiëne en privacy? 
Wanneer is dit centrum, voor de spoedinspectie, voor het laatst 
geïnspecteerd en heeft na de spoedinspectie een herinspectie 
plaatsgevonden? 

10 Wanneer vinden inspecties aangekondigd plaats en wanneer 
onaangekondigd? Wanneer vinden herinspecties plaats? Wat 
gebeurt er met de zorginstelling wanneer deze bij herinspectie 
niet voldoet aan de eisen? 

11 Hoe kan het dat niet bevoegden opdracht hebben kunnen geven 
tot het uitvoeren van een radiodiagnostische handeling zonder 
tussenkomst van een radioloog? 

12 Wanneer zal een krijgsmacht breed alarmnummer worden 
ingevoerd? Hoe zal personeel hiervan op de hoogte gebracht 
worden? Wanneer zal een wachtstand met een keuzeoptie 
«Spoed» worden ingevoerd? 

13 Kunt u toelichten welke van de bijzondere aandachtspunten die 
in hoofdstuk 6 per krijgsmachtonderdeel zijn benoemd, 
inmiddels zijn opgelost of op korte termijn (lees: binnen een half 
jaar) zullen worden opgelost en welke aandachtspunten 
vooralsnog niet zullen worden aangepakt? Kunt u toelichten 
waarom deze nog niet worden aangepakt? 

14 Hoe worden mogelijke problemen/barrières in de Nederlandse 
zorgbijdrage aan buitenlandse missies vooraf geschat? 

15 Kunt u toelichten wat X-post Web is?
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